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1 Clubnieuws 

1.1 Bestuurswijzigingen & contactgegevens 

1.1.1  HV Arena 

HV Arena meldt de wijziging van voorzitter en penningmeester in haar bestuur . De samenstelling van het nieuwe 
bestuur van HV Arena is als volgt: 
 
Voorzitter: 
CUYVERS Stefan 
Dorpsstraat 24, 3940 Hechtel-Eksel 
0495 28 20 19 
voorzitter@hv-arena.be 
 
Secretariaat: 
BAETEN Guido 
Paardekerkhofstraat 2, 3940 Hechtel-Eksel 
0477 51 20 42 
secretariaat@hv-arena.be 
 
Penningmeester: 
VRANKEN Carolien 
Weidestraat 8, 3940 Hechtel-Eksel 
0485 40 96 20 
penningmeester@hv-arena.be 
 

1.1.2 Adreswijziging 

De clubsecretaris van Sasja HC meldt een adreswijziging (wijziging busnummer). 
 
Deze wijziging geldt voor zowel het postadres van de club als voor het persoonlijke postadres van de clubsecretaris 
van Sasja HC. Hieronder de nieuwe gegevens: 
 

Rita van der Auwera 
Secretariaat SASJA HC 
Brederodestraat 184 bus C184, 2018 Antwerpen 

 

1.2 Ontslag van leden 

1.2.1 Handbal Lummen 

- WILLEMS Maths 
- JANSEN Tijl 
- JANSEN Lisa 
- MAES Mauro 

 

1.2.2 Elita Lebbeke 

- DESMET Yoran 
- VAN OUDENHOVE Stijn 
- CROMBE Stijn 

mailto:voorzitter@hv-arena.be
mailto:secretariaat@hv-arena.be
mailto:penningmeester@hv-arena.be


 

 
 HB7: 1967 / 4 

- CARPENTIER Dries 
- DE DECKER Geert 
- DE PROFT Wim 
- DIERICKX Sander 
- LAURENT Sigvard 
- ROMBOUT Christoph 
- BATEN Axel 
- VAN DEN STEEN Bram 
- DE DECKER Brend 
- VAN RANSBEECK Roeland 
- VANDEN HOVE Maarten 
- VINCK Cedric 
- WESEMAEL Johan 
- DE VIS Jan 
- VAN RANSBEECK Willy 
- DE KINDER Wout 
- HERRERA Y STEENDAM Jonay 
- HEYTENS Marijn 
- KLINCKAERT Seppe 
- LASUY Kris 
- MERENS Thomas 
- SMEKENS Jeroen 
- VAN CAKENBERGH Wim 
- VAN SANDE Sebe-Maurits 
- VANNESTE Niels 
- VERHASSELT Björn 

 

1.2.3 Hestia Bilzen 

- HELEVEN Louis 
- ANTONACCI Ilary 
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2 VHV – KBHB mededelingen 

2.1 Overzicht forfaits seizoen 2022-2023 
In de tabel hieronder vindt u een overzicht van alle forfaits voor aparte wedstrijden/tornooien die gedurende het 
seizoen 2022-2023 uitgesproken werden: 
 

Wedstrijd Betrokken clubs Datum Sanctie 

VHVIA047 
Sporting Pelt 
HC Heist o/d Berg 

ZO 18/09/2022 
250 euro boete 
10-0 forfaitscore t.v.v. Sporting Pelt 

URBH-KBHBDR018 
HUBO Handbal R (H) 
HC Eynatten-Raeren R 

ZA 24/09/2022 
250 euro boete 
10-0 forfaitscore t.v.v. Hubo Handbal 

VHVIA004 
Hestia Bilzen 
Kreasa Handbal Houthalen 

ZA 17/09/2022 

Niet-gekwalificeerde speelster 

• 65 euro boete 

• Uitslag 28 – 15 blijft behouden 

URBH-KBHBCA001 
Sporting Pelt 
Seizoens Achilles Bocholt 

ZA 03/09/2022 

Niet-gekwalificeerde speler 

• 65 euro boete 

• 10-0 forfaitscore t.v.v. Seizoens 
Achilles Bocholt 

VHVBVD003 
HC Olva Brugge 
HC Schoten 

WO 14/09/2022 

Niet-gekwalificeerde speelster 

• 10-0 forfaitscore t.v.v. HC 
Schoten 

VHVHA015 
HC Don Bosco Gent 
HC Eeklo 

ZA 01/10/2022 
Niet-gekwalificeerde speler 

• 10-0 forfaitscore t.v.v. HC Eeklo 

URBH-KBHBCA029 
Uilenspiegel HV 
ROC Flémalle 

ZA 08/10/2022 
250 euro boete 
10-0 forfaitscore t.v.v. Uilenspiegel HV 

  
URBH-KBHBDR032 

Handball Fémina Visé R 
HC Eynatten-Raeren R 

ZA 22/10/2022 
250 euro boete 
10-0 forfaitscore t.v.v. Handball Fémina 
Visé R 

URBH-KBHBDR047 
HC Eynatten-Raeren R 
KTSV Eupen R 

ZO 27/11/2022 
250 euro boete 
10-0 forfaitscore t.v.v. KTSV Eupen R 

URBH-KBHBDR049 
DHC Overpelt R 
Handball Fémina Visé R 

ZA 26/11/2022 
250 euro boete 
10-0 forfaitscore t.v.v. DHC Overpelt R 

 

2.2 Dopinglijst 2023 
Vanaf 1 januari 2023 is de nieuwe WADA-Dopinglijst 2023 van kracht. Lees hier wat de belangrijkste wijzigingen 
zijn. De volledige WADA-lijst 2023 vind je hier. 
 

2.3 Sluiting VHV-secretariaat 
Tussen kerstmis en nieuwjaar (van maandag 26/12/2022 tem zondag 01/01/2023) zal het VHV-secretariaat 
gesloten zijn. 
 
Wij wensen jullie prettige eindejaarsfeesten en een gezond, gelukkig en sportief 2023!  

https://www.dopingvrij.vlaanderen/nieuws/2022/dopinglijst-2023/
https://handbal.be/files/Antidoping/Prohibited%20List%20WADA%202023.pdf
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3 Wedstrijdinformatie 

3.1 Programma weekend 24-25/12/2022 
N°  Reeks  Datum en tijd  Bezocht  Bezoekers  Terrein  Scheidsrechters  

[URBH-KBHBYRW001] 4NHT 
Lokeren 

21/12/2022 
18:00 

NED MEN17 LUX MEN17 Stedelijk Sport- 
en Jeugdcomplex 

DI ILIO Louis 
MATHOT Xavier 
KERREMANS Guy 

[URBH-KBHBYRW005] 4NHT 
Lokeren 

23/12/2022 
14:00 

LUX MEN17 LET MEN17 Stedelijk Sport- 
en Jeugdcomplex 

DI ILIO Louis 
MATHOT Xavier 
KERREMANS Guy 

[URBH-KBHBYRW002] 4NHT 
Lokeren 

21/12/2022 
20:00 

BEL MEN17 LET MEN17 Stedelijk Sport- 
en Jeugdcomplex 

KELLETER Martin 
MOLLATTE Joshua 
KERREMANS Guy 

[URBH-KBHBYRW004] 4NHT 
Lokeren 

22/12/2022 
20:00 

BEL MEN17 LUX MEN17 Stedelijk Sport- 
en Jeugdcomplex 

KELLETER Martin 
MOLLATTE Joshua 
HENDRIX Philip 

[URBH-KBHBYRW006] 4NHT 
Lokeren 

23/12/2022 
20:00 

BEL MEN17 NED MEN17 Stedelijk Sport- 
en Jeugdcomplex 

KELLETER Martin 
MOLLATTE Joshua 
KERREMANS Guy 

[URBH-KBHBYRW003] 4NHT 
Lokeren 

22/12/2022 
18:00 

LET MEN17 NED MEN17 Stedelijk Sport- 
en Jeugdcomplex 

DI ILIO Louis 
MATHOT Xavier 
HENDRIX Philip 

[URBH-KBHBX001] Friendly 
games 

23/12/2022 
18:00 

Young Black 
Arrows 

HBC Evergem Stedelijk Sport- 
en Jeugdcomplex 

BERNAERTS Yentof 
TRUYTS Robbe 
KERREMANS Guy 
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4 Scheidsrechters, waarnemers en tafelofficials 

4.1 Programma weekend 31/12/2022-01/01/2023 
Nihil. 
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5 Verslagen comités/ commissies 

5.1 Verslag van de vergadering van de raad van bestuur van de Koninklijke 
Belgische Handbalvereniging / Union Royale Belge de Handball 
17/11/2022 

Aanwezig:  T. Marique vervangt B. Brasseur –  J-L Dessart – T. Pierloot-  J.F. Hannosset - 
B. Neuville – T. Mogal – B. Danhieux - D. Boulet 
 
Afwezig : J. Strykcers – P. Derkoningen 
 
1) Mededeling van de voorzitter 

JF heet iedereen welkom. De nationale ploeg bereidt zich voor op het WK en van de 
45 spelers van de préselectie zijn er recent 35 overgebleven die nog in aanmerking komen voor deelname. 
Ook de Black Arrows kwamen in actie tegen Italië. Ze verloren wel, maar we moeten optimistisch zijn. De 
progressie die de heren hebben gemaakt, kunnen de dames ook maken. 
J-F is verheugd over de positieve sfeer die hij voelt op de plaatsen waar hij komt. Dit heeft zeker ook te 
maken van de goede prestatie van onze nationale ploegen. 
Verder wil hij de Rode Duivels een goed tornooi in Qatar wensen. 
 

2) Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering 

Mits enkele kleine correcties werd het verslag goedgekeurd. 
 

3) Goedkeuringen via mail 

Wijziging artikel 522 
Er zijn recent een aantal situaties gemeld bij de LFH waarbij de controle van de identiteit bij een 
wedstrijd niet vlot verloopt.  
 
Het PUC heeft daarom op 31/10/2022 via mail beslist om het reglement aan te passen zodat er meer 
documenten dan alleen de identiteitskaart gebruikt kunnen worden om de identiteit van spelers te 
controleren. Het PUC wil de clubs en de scheidsrechters eraan herinneren dat het de taak van de 
scheidsrechters is om dit te doen. Zo mogen de scheidsrechters niet nalatig zijn, maar moeten clubs ook 
begrip hebben en het belang inzien van deze controle door de scheidsrechters. 
 

4) Opvolging sportief 

Evaluatie België-Kroatië  
Dries heeft een financieel overzicht gemaakt van de interland en geeft een toelichting. De beoogde inkomsten 
zijn gehaald. De zaal was uitverkocht en er waren meer betalende bezoekers aanwezig dan tegen Slovakije. 
Daarnaast waren zowel de Business Seats als de VIP fan-zone winstgevend en dat was in het verleden zeker 
niet altijd het geval.  
Globaal gezien is er dus sprake van een succes, maar moeten we vaststellen dat de organisatie niet alle kosten 
kan dekken van een volledige internationale week. Vooral de extra kosten voor de LED-boarding wegens 
verplichtingen EHF zorgen voor een extra deficit. 
De marge op de thuiswedstrijd kan geoptimaliseerd worden, maar het is een delicaat evenwicht. We hebben 
de voorbije 3 thuiswedstrijden een zeer mooie organisatie kunnen neerzetten, maar te hoge inkomprijzen, 
bijvoorbeeld, kunnen ook leiden tot een terugval van het aantal bezoekers, waardoor de inkomsten niet zullen 
stijgen en dit ook een impact heeft op de sfeer en bijgevolg een risico is op een terugval op lange termijn. 
Er zijn meer inkomsten nodig uit sponsoring om op een comfortabele manier te werken.  
 
Bart geef aan dat er in de Business Seats een moment moet komen waarbij de voorzitter het woord neemt en 
even een toespraak houdt voor de aanwezigen, eventueel geflankeerd door de ondervoorzitters. 
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Dries geeft aan dat er in de Cel Marcom gewerkt wordt aan verbeterpunten voor een volgende organisatie. 
 
STAVZA WK 2023 
Dries geeft een toelichting rond de STAVAZA van de voorbereiding op het WK. Er is momenteel een positieve 
dynamiek. De voorbereidingen lopen vlot door de goede samenwerking tussen alle stafleden.  
Bruno Willems is toegevoegd als hoofd van de medische staf en heeft uiteraard een mooie toegevoegde 
waarde. Hij wil de KBHB ook steunen met zijn ruime ervaring als clubbestuurder van het vroegere Initia 
Hasselt. 
Zoals afgesproken is er een AirBNB gezocht en geboekt waar de extra stafleden kunnen overnachten. Op die 
manier worden de kosten beperkt. In de Air BNB verblijven sowieso Michel, Jonathan, Colin, Dries en JF. 
Bruno treft zelf regelingen voor zijn verblijf in Zweden waardoor er geen extra kosten zijn voor de KBHB. Eric 
Dupain zal vanuit België werken, maar wordt nauw betrokken met de planning en organisatie ter plaatse. 
 
Black Arrows 
De Black Arrows hebben 2 interlands gespeeld in en tegen Italië. Het was voor hen een heel interessante 
opportuniteit om naar daar te gaan en deze ervaring op te doen. 
Het geeft ook een heel ander elan aan het project van de Black Arrows en motiveert speelsters en staf om 
verder te investeren. 
JL vraagt zich wel af of de hoge kostprijs ook voldoende sportieve meerwaarde had. Zijn er geen goedkopere 
alternatieven? Is het bovendien opportuun als het toch quasi onmogelijk wordt om ooit in te schrijven voor 
een officiële kwalificatie? 
De TD moet alle aspecten goed afwegen en met de beperkte budgetten trachten de juiste keuzes te maken.  
 
BENE-League – brief arbitrage 
De BNL heeft een brief gestuurd aan alle clubs om hen eraan te herinneren dat de scheidsrechters op een 
correcte manier moeten worden ontvangen voor de wedstrijd. Dit loopt op dit moment niet goed. Ze geven 
in hun schrijven ook aan hoe het wel zou moeten gebeuren. 
 
Dries geeft aan dat er ook een bijkomend algemeen probleem is met betrekking tot het respect voor 
scheidsrechters. Enkele zaken die de voorbije weken zijn voorgevallen tonen een toegenomen spanning ten 
aanzien van de scheidsrechters.  Bart stelt voor dat we een schrijven richten aan de clubs om hen hierop 
attent te maken.  
JL ziet momenteel echter geen noodzaak om in te grijpen aangezien er niet zoveel incidenten zijn die in de 
vorm van een verslag worden gemeld aan de bevoegde instanties.  
T. Pierloot haalt aan dat er aan de andere kant ook scheidsrechters zijn die geen verslagen meer maken 
omdat daar in het verleden niet altijd gevolg aan werd gegeven. Als dat consequent gebeurt, is dat ook al 
een goede zaak. 
J-F geeft aan dat een brief sturen zonder concrete acties als gevolg niet goed is. 
 
Het PUC vraagt aan de PSchC om heel duidelijk voorop te stellen wat het protocol is voor de clubs om 
scheidsrechters te ontvangen in de BNL en wat de gevolgen zijn als clubs dit niet naleven. Is dit zoals bij de 
KBHB opgenomen in de reglementen? 
Hoe dan ook steunt het PUC het statement van de BNL dat de scheidsrechters goed moeten worden ontvangen. 
 
Invoeren spelregel middencirkel 
Het PUC beslist om deze nieuwe spelregel in te  voeren op alle niveaus vanaf volgend seizoen en vraagt aan 
Benoit en Dries om deze beslissing te communiceren aan de clubs en aan het PSchC. Op die manier kan 
iedereen zich hierop voorbereiden.  
 

5) Financiën 

Update budget 2022/2023/… 
Er zijn enkele nieuwe elementen voor het budget en Dries geeft opnieuw een toelichting bij de cijfers. Het 
blijft hoe dan ook een grote uitdaging om het budget in evenwicht te krijgen. In dat opzicht wil Dries het 
bespreekbaar maken om inkom te vragen op de IRT tornooien. Hij geeft aan dat het alsmaar moeilijker wordt 
en dat daar een opportuniteit ligt.  
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De meningen zijn echter verdeeld en het PUC wil daar niet meteen een beslissing nemen. Dit punt wordt 
opnieuw geagendeerd op het volgende PUC zodat ook kan nagedacht worden over alternatieven. 
 
Vergoeding scheidsrechters artikel 17 
In een communicatie heeft het VSF laten weten dat er een uitspraak is tegen een interpretatie van VSF en 
AISF dat het statuut van vrijwilliger en verenigingswerker gecombineerd kunnen worden in eenzelfde 
kalenderjaar. De RSZ wil dit gezien de omstandigheden door de vingers zien voor 2022, maar in 2023 zullen 
zij hier wel op controleren en dit niet meer toelaten. Dit betekent dat scheidsrechters al vanaf 1 januari een 
keuze zouden moeten maken tussen één van beide statuten. 
Echter het AISF heeft dit nog niet bevestigd. Daarnaast is er bij het AISF ook een discussie of de vergoeding 
voor de km eventueel ook belast zou zijn. Hoewel dit tegen alle logica in is, waarbij dit ook niet geldt voor 
gewone medewerkers, zal Benoit nogmaals navraag doen bij AISF of dit al is uitgeklaard. 
Hoe dan ook is het streefdoel om uiterlijk begin december een gezamenlijke communicatie te doen (LFH-
VHV) naar alle scheidsrechters zodoende zij het nodige kunnen doen en alle contracten ook tijdig in orde 
gebracht kunnen worden. Daarvoor is echter een duidelijk standpunt nodig van VSF en AISF. 

 
6) Varia 

Werking arbitrage KBHB 
Dries vraagt hoe de werking arbitrage KBHB er in de toekomst gaat uitzien. Bart voegt toe dat er bij de VHV 
een nieuwe dynamiek is met een aantal nieuwe mensen en hoopt dat deze vernieuwing en dynamiek ook 
kunnen doorgetrokken worden binnen de KBHB. Zo stelt hij voor dat Sigurd de nieuwe vertegenwoordiger 
wordt van de KBHB naar internationale organisaties. 
Benoit geeft aan dat ook bij de LFH werk wordt gemaakt van een nieuwe werking met Klaus als chef 
scheidsrechter.  Hij stelt voor dat Sigurd en Klaus onderling afspreken hoe ze de samenwerking zien in de 
toekomst. J-L dringt er ook op aan dat het PSchC betrokken wordt hieraangaande. 
Dries geeft aan dat de houding en uitspraken van Klaus van enkele maanden geleden wat hem betreft niet 
kunnen. Klaus mag, net zoals iedereen, kritisch zijn tav. de KBHB, maar moet dat als medewerker, zeker met 
een functie als chef scheidsrechter, op gepaste wijze communiceren en geen afbreuk doen aan de federatie 
waarvan hij zelf deel van uitmaakt. 
JL voegt toe dat de recent besproken deontologische code onderdeel moet uitmaken van een communicatie 
aan Sigurd en Klaus. Als medewerkers van de KBHB moeten ze aldus handelen. 
 
Aanduidingen in de BNL 
JL geeft aan dat er een onevenwicht is bij de aanduidingen voor de BNL-wedstrijden. De 3 beste wedstrijden 
worden steeds toegekend aan 3 NL-koppels. Dit is aangekaart en via Sigurd zijn er stappen ondernomen. Maar 
zijn er criteria om de wedstrijden op BNL-niveau aan te duiden? T. Pierloot geeft aan dat er diverse 
omstandigheden een invloed kunnen hebben zoals late wijzigingen of onbeschikbaarheden van personen. Het 
PUC vraagt het PSchC om na te gaan welke de criteria zijn. 
 
Tablets Microsoft 
JF zegt dat de levering van 21 extra tablets al in orde had moeten zijn, maar dit is in de praktijk niet gebeurd. 
JF zal opnieuw contact opnemen om na te gaan waarom dit zo lang duurt. 
 

 Volgende vergadering gaat door op 20/12/2022 te Vilvoorde. 


